
Rada Miejska w Kluczborku
Rada Miejska w Kluczborku

Protokół nr LXIV

Sesja w djtiiu 25 października 2023 r.
Obrady rozpoczęto 25 października 2023 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:59 tego
samego dma.

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

Obecni:

l. Krzysztof Adamski
2. Stanisław Brejwo
3. EwaFelusiak
4. Radosław Jarosz
5. Janusz Kallus
6. Janusz Kędzia
7. Andrzej Konwiński
8. Joanna Kozioł
9. Zbigniew Kraj cer
10. Rafał Lasek
ł l. Tomasz Michalak
12. Adam Michalewski
13. Józef Mrozek
14. JanMyślecki
15. Zdzisław Pięch
16. Grażyna Popek
17. Piotr Rewieiiko
18. Krzysztof Rychel
19-PiotrSitnik
20. Justyna Slusarczyk
21. Marek Wojna

l. Sprawy porządkowo-organizacyjne
W sesji udział wzięli: Burmistrz Miasta Kluczborka Jarosław Kielar, Zastępca Burmistrza
Miasta Kluczborka Roman Kamiński, Sekretarz Gminy Maciej Tomaszczyk i Skarbnik
Gminy Piotr Lewald.

l) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności podejmowanych uchwał
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia powitał przybyłych gości. Otworzył obrady
i stwierdził prawomocność podejmowanych uchwał. Poinformował, że na sali obecnych jest
21 radnych.

2) ustalenie porządku obrad
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad



uchwały nr l ł w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze.

Głosowano w sprawie:
wniosek o wprowadzenia do porządku projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi na
rozstrzygnięcie nadzorcze.

Wyniki stosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Głosowano w sprawie:
przyjęcie porządku obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

3) przyjęcie protokołu z sesji LXIII/23 z dnia 27 września 2023 r.

Głosowano w sprawie:
przyjęcie protokołu z sesji LXIII/23 z dnia 27 września 2023 r.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

4) infomiacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych między sesjami
Infomiacja Przewodniczącego Rady o działaniach między sesjami.

W dniu 18 października 2023 r. posiedzenie odbyła Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i
Turystyki. Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał i informacja Administracji
Oświaty dotycząca o projektach realizowanych w placówkach oświatowych Gminy
Kluczbork w roku szkolnym 2022/2023. W posiedzeniu uczestniczyli Z-ca Burmistrza Miasta
i Skarbnik.

W dniu 19 października 2023 r. posiedzenie odbyła Komisja ds. Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa,
Gospodarki Żywnościowej i Ochrony Środowiska. Tematem posiedzenia była analiza
projektów uchwał. W posiedzeniu uczestniczył Burmistrz Miasta.

W dmu 18 października 2023 r. posiedzenie odbyła Komisja Spraw Obywatelskich i
Socjalnych. Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał i spotkanie z Komendantem
Powiatowej Policji w Kluczborku. W posiedzeniu uczestniczyli Z-ca Bunnistrza Miasta,
Skarbnik i przedstawiciel Komendy Powiatowej Policji w Kluczborku.

W dniu 24 października 2023 r. posiedzenie odbyła Komisja Budżetu, Rozwoju
Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej. Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał.
W posiedzeniu uczestniczył Burmistrz Miasta i Skarbnik.

W dniu 23 października 2023 r. posiedzenia odbyła Komisji Rewizyjnej. Tematem
posiedzenia była analiza sprawozdania z działahiości Burmistrza Miasta oraz kontrola działań



w zakresie obniżenia kosztów energii. W posiedzeniu uczestniczył Sekretarz Gminy i po.
Naczelnika Wydziahi Gospodarki Miejskiej Paweł Świątek.

2. Interpelacje i zapytania Radnych
Nikt z Radnych nie zabrał głosu.

3. Podjęcie uchwał
Opinie Komisji:

Opinia Komisji Spraw Obywatelskich i Socjalnych. Na posiedzeniu w dniu 18 października
2023 r. analizując materiały na sesję Komisja pozytywnie zaopiniowała przygotowane
projekty uchwał.

Opinia Komisji Kultury Oświaty Sportu i Turystyki. Na posiedzeniu w dniu 18 października
2023 r. analizując materiały na sesję Komisja pozytywnie zaopiniowała przygotowane
projekty uchwał.

Opinia Komisji ds. Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Ochrony
Środowiska. Na posiedzeniu w dniu 19 października 2023 r. analizując materiały na sesję
Komisja pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał.

Opinia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej. Na posiedzeniu w
dniu 24 października 2023 r. analizując materiały na sesję Komisja pozytywnie zaopiniowała
przygotowane projekty uchwał.

Po odczytaniu opinii Przewodniczący Obrad przystąpił do głosowania

l) w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024-2027

-przedstawienie opinii
Przewodniczący Janusz Kędzia odczytał opinię Zespohi ds. zaopiniowania kandydatów na
ławników.

-powołanie Komisji Skrutacyjnej
Przewodniczący Obrad zaproponował na kandydatów do Komisji Skmtacyjnej 3 kandydatów,
tj. Pana Janusza Kallusa, Pana Krzysztofa Adamskiego i Pana Rafała Laska. Radni wyrazili
zgodę, nikt nie wniósł sprzeciwu. Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie
powołanie Komisji Skrutacyjnej w trzyosobowym składzie

- Janusz Kallus,

- Krzysztof Adamski,

- Rafał Lasek.

-głosowanie



Głosowano w sprawie:
w sprawie powołania Komisji Skmtacyjnej.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Komisja Skrutacyjne ukonstytuowała się. Przewodniczącym został Janusz Kallus, członkami
Krzysztof Adamski i Rafał Lasek. Następnie Komisja przystąpiła do przygotowania kart
wyborczych.

Przewodniczący Janusz Kędzia na czas przygotowań do głosowania zarządził przerwę w
obradach sesji.

Przerwa

Obrady zostały wznowione, urna do głosowania została sprawdzona, opieczętowana
i zaklejona. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poinformował Radnych o zasadach
głosowania. Rozdano karty wyborcze i przystąpiono do głosowania.

Wyczytywani Radni kolejno podchodzili do urny i oddawali swoje głosy. Głosowanie tajne.

Po zakończemu głosowania. Komisja Skmtacyjna przystąpiła do liczenia głosów.

Na czas liczenia głosów i sporządzama protokołu Komisji Skrutacyjnej Przewodniczący
Janusz Kędzia ponownie ogłosił przerwę w obradach.

Przerwa

Obrady zostały wznowione. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał wymki wyborów
na ławników na kadencję 2024-2027 do Sądu Rejonowego w Kluczborku oraz Sądu
Okręgowego w Opolu (protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do protokołu wraz z
zabezpieczonymi kartami i opisanymi kartami wyborczymi).

Na tym zakończono pracę Komisji Skrutacyjnej.

Przewodniczący Janusz Kędzia odczytał uchwałę w sprawie wy bom ławników na kadencję
2024-2027 i tak ławnikiem do Sądu Okręgowego w Opolu na kadencję 2024-2027 r. została:

- Podolińska Katarzyna Aima,

natomiast ławnikami do Sądu Rejonowego w Kluczborku na kadencję 2024-2027 r. zostali:

l) Augustynek Wojciech Czesław;

2) Borzęcka-Murza Beata;

3) Gajewska Justyna;

4) Sikora Katarzyna.
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Głosowano w sprawie:
w sprawie wybom ławników na kadencję 2024-2027.

Wyniki eiosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O
Wyniki imieime:
ZA (21)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek,
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna

2) w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestm zabytków lub znajdujących się w gmiimej
ewidencji zabytków

Głosowano w sprawie:
w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane
przy zabytku wpisanym do rejestm zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji
zabytków.

Wyniki stosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kałlus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Krajcer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek,
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitmk, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna

3) w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości

Głosowano w sprawie:
w sprawie wniosku Radnego Piotra Rewienko dot. niepodnoszenia podatku od nieruchomości
na 2024 r.

Wyniki stosowania
ZA: 4, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: ł, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (4)
Stamsław Brejwo, Joanna Kozioł, Zdzisław Pięch, Piotr Rewienko
PRZECIW (16)
Krzysztof Adamski, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej
Konwiński, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki,
Grażyna Popek, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna
WSTRZYMUJĘ SIĘ (l)
Tomasz Michalak



Glosowano w sprawie:
w sprawie określenia stawek podatku od niemchomości.

Wyniki stosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (17)
Krzysztof Adamski, Ewa Fełusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej
Konwiński, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki,
Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek
Wojna
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Stanisław Brejwo, Joanna Kozioł, Tomasz Michałak, Piotr Rewienko

4) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji "Programu rozwoju instytucji
opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 -MALUCH+ 2022-2029"

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji "Programu rozwoju instytucji
opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 -MALUCH+ 2022-2029".

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek,
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna

5) w sprawie rozpatrzenia wniosku Sołectwa Biadacz o przyznanie środków w ramach
funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2024

Głosowano w sprawie:
w sprawie rozpatrzenia wniosku Sołectwa Biadacz o przyznanie środków w ramach funduszu
sołeckiego na rok budżetowy 2024.

Wyniki stosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki iinienne:
ZA (21)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek,
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna



6) w sprawie nadania honorowego tytułu "Zasłużony dla Kluczborka"

Głosowano wsprawie:
w sprawie nadania honorowego tytułu "Zashiżony dla Kluczborka".
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Krajcer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michałewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek,
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Słusarczyk, Marek Wojna

7) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości;

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kałlus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek,
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna

8) w sprawie przyznania jednorazowego wsparcia rzeczowego "Wyprawka dla
kluczborskiego malucha";

Głosowano w sprawie:
w sprawie przyznania jednorazowego wsparcia rzeczowego "Wyprawka dla kluczborskiego
malucha";.

Wyniki stosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek,
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Słusarczyk, Marek Wojna

9) w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej;
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Głosowano w sprawie:
w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej;.
Wyniki stosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigmew Kraj cer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek,
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna

10) w sprawie zmian w budżecie po strome dochodów, wydatków, pr2ychodów i rozchodów.

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmian w budżecie po strome dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów..

Wyniki stosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmian w budżecie po strome dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów..

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imieimę:
ZA (l 9)
Krzysztof Adamski, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kałłus, Janusz Kędzia, Andrzej
Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Tomasz Michalak, Adam
Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Krzysztof
Rychel, Piotr Silnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Stanisław Brejwo, Piotr Rewienko

11) w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze

Głosowano w sprawie:
w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze.

Wyniki stosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kj-ajcer, Rafał Lasek. Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek,
Piotr Rewieiiko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna



4. Odpowiedzi na zgłoszone w pkt. 2 interpelacje i zapytania Radnych.

5. Sprawozdanie z działalności Bunnistrza za okres między sesjami;
l) opinia Komisji Rewizyjnej,
Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kluczborku do sprawozdania z działalności
Burmistrza Miasta Kluczborka za okres 19.09.2023 -13.10.2023 r. Na posiedzeniu w dniu 23
października 2023 r. Komisja dokonała analizy sprawozdania z działalności Burmistrza
Miasta Kluczborka za okres między sesjami.

Wyjaśnień udzielił Sekretarz Gminy w następujących sprawach:

Zarządzenia:

A-2 w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Szkoły Muzycznej I stopnia im.
Ignacego J. Paderewskiego w Kluczborku;

A-5- w sprawie powołania Kolegium Burmistrza ds. nagród.

Umowy, aneksy, zlecenia, zamówienia:

B-632 - zlecenie Studio Reklamy "VALDEX" S.C. ul. Kołłątaja 8, 46-203 Kluczbork-
wykonanie wraz z montażem tabliczek informacyjnych - 8 szt.;

B-634 - umowa o przyznanie stypendium dla studentów kształcących się na kienmku
lekarskim/pielęgniarskim/ratownictwo medyczne;

B-652 - umowa Magdalena Łucak "Płace zabaw JULIA", ul. Chodkiewicza 161. 25-139
Kielce- montaż urządzeń na placu zabaw;

B-651 -umowa PD TRAKT Sp. z o.o. Sp. k. z siedzibą w Kluczborku przy ul. Matejki l
"Remont ul. Zamkowej, Paderewskiego, Annii Krajowej, Kościehiej w Kluczborku;

B-653 - umowa Piotr Marana, Usługi Koparkowe ul. Leśna 13 Bażany, 46-243 Bogacica -
wykonanie zadania" Zimowe utrzymanie dróg gminnych miejskich i wiejskich w sezonie
zimowym 2023/2024;

B-658 do B-663 umowy -Wojewoda Opolski ul. Piastowska 14, Opole - środki na zadania
dotyczące remontów, przebudowy dróg, budowę nowych przejść dla pieszych wraz z ich
oświetleniem i doświetleniem istniejących.

Po wyjaśnieniach w/w sprawozdanie przegłosowano pozytywnie.

2) - dyskusja
Brak pytań.

3) - przyjęcie sprawozdania.

Gtosowanp w sprawię:
- przyjęcie sprawozdania.



Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O
6. Wolne wnioski i infonnacje.

Przewodniczący poinformował Radnych, że wpłynęło pismo z Hydrokomu, będące
odpowiedzią na wezwanie mieszkańca Kluczborka, na które spółka me odpowiada.
Hydrokom wyjaśnia w nim, że żadne pismo skierowane bezpośrednio do Zarządu Spółki nie
zostało bez odpowiedzi.

Przewodniczący Janusz Kędzia odczytał zawiadomienie o wszczęciu postępowama
nadzorczego do uchwały Rady Miejskiej z dnia 27 września 2023 r. w sprawie odmowy
wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym, z powodu istotnego namszenia
ustawy o samorządzie gminnym.

Wojewoda Opolski stwierdza o częściowej nieważności uchwały Rady Miejskiej z 30 sierpnia
2023 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi
Ligota Dolna.

Pismo Opolskiego Zrzeszenia Przewoźników Drogowych dot. wysokości podatku od środków
transportowych w województwie opolskim na rok 2024. Burmistrz Jarosław Kielar
poinformował, że podatek na 2024 r. nie ulega zmianie, tzn. zostaje na tym samym poziomie,
co w 2023 roku.

Następnie Przewodniczący obrad w imieniu Burmistrza zaprosił wszystkich Radnych na
jutrzejsze, tj. 26.10.2023 r. uroczyste odsłonięcie pszczółki i nasadzenia lip w parku
Dzierżona, a także mszę świętą z okazji święta księdza Jana Dzierżona. Poinfonnował, także
o nasadzeniach drzew za leśną górką z okazji 770-1ecia Miasta Kluczborka, które odbędą się
w najbliższy weekend.

7. Zamknięcie obrad.
W związku z wyczerpaniem porządku sesji Przewodniczący Rady zakończył obrady LXIV
Sesji Rady Miejskiej w Kluczborku.

Przewodnics
Rada Miejska^Kliicz^'ku

isz Kędzia

Przygotował(a): Alicja Dolińska
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